
双树云文化科技产业园（双树云）甲方直租

产品名称 双树云文化科技产业园（双树云）甲方直租

公司名称 华众致和（北京）文化发展有限公司

价格 2.50/平方米

规格参数

公司地址 北京市通州区水仙西路99号2层01-22531

联系电话 010-53672111 18301318706

产品详情

双树云文化科技产业园（双树云）位于北京市朝阳区西马庄北街黑庄户乡大东路1号院，园区建筑面积60
000余平米。园区内共有立体建筑8栋，均为新建的重型钢结构、混凝土结构为主体，结合文化气息的红
砖+隐框幕墙的维护结构。、双树云文化科技产业园（双树云）主力户型：大小独栋院落、联排、平层
、LOFT （独门独院，二层带空中花园）临街商铺 10米挑空灵动大空间，面积划分灵活，可自由选择。L
OFT格局，超大展示面，独立入户门，独立门头可冠名、有上下水通燃气。双树云文创园园区配套有花
园、露台、餐厅、便利店、酒吧、咖啡厅、健身房、运动场、美术馆、水晶画廊、神秘花园、灯光秀星
光大道等。主力产品为：2至3层创意小独栋，带庭院和露台，带电梯。Shuangshuyun Culture and
Technology Industrial Park (Shuangshuyun) is located at No. 1 Dadong Road, Heizhuanghu Township, Ximazhuang
North Street, Chaoyang District, Beijing, with a construction area of over 60000 square meters. There are a total of 8
three-dimensional buildings in the park, all of which are newly built heavy steel and concrete structures, combined
with a cultural atmosphere of red brick+hidden frame curtain wall maintenance structure The main unit types of
Shuangshuyun Culture and Technology Industrial Park (Shuangshuyun) are: large and small single family courtyards,
townhouses, flat floors, LOFT (single door and single courtyard, with an aerial garden on the second floor), a 10 meter
flexible and spacious street facing commercial space, with flexible area division and free choice. LOFT layout,
oversized display panel, independent entrance door, and nameable independent door head, with water and gas
supply. The Shuangshuyun Cultural and Creative Park is equipped with gardens, terraces, restaurants, convenience
stores, bars, cafes, gyms, sports fields, art galleries, crystal galleries, mysterious gardens, and illuminated Star Avenue.
The main products are: creative small detached buildings on the 2nd to 3rd floors, with courtyards and terraces, and
elevators.https://www.changyuandy.com/
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